
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy z dn. 20.03.2013 r.

Posiedzenie komisji odbyło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrówce.

W posiedzeniu komisji udział wzięli przewodniczący oraz członkowie Komisji Oświaty, 
Kultury i Sportu.

Na posiedzeniu komisji budżetowej obecni byli:

1. Pani Maria Wilkowska -  przewodniczący Komisji Budżetowej.
2. Pani Agnieszka Gryglas -  członek komisji
3. Pani Edyta Zaręba- członek komisji

4. Pani Justyna Wątorska -  Parzydło -  członek komisji
5. Pani Józef Sobczak -  członek komisj i
6. Pan Bogdan Kujawski -  członek komisji

7. Pan Janusz Getka-członek komisji

W posiedzeniu uczestniczyli:

Pan Tadeusz Bulik - Wójt, Pani Anna Maniecka -  Dyrektor GCK oraz Pani Małgorzata 
Kozioł -  dyrektor Zespołu Szkół w Józefowie.

Otwarcia posiedzenia dokonała przewodnicząca komisji, powitała zebranych i przedstawiła 
porządek obrad:

1. Informacje nt. subwencji oświatowej.

2. Sprawa rozbudowy Zespołu Szkół w Józefowie.

3. Plan pracy Gminnej Biblioteki oraz Gminnego Centrum Kultury na 2013 r.

4. Rozpatrzenie podań złożonych do komisji.

Ad. 1

Zabierając głos p. Wójt poinformował, że zgodnie z pismem ministra finansów ostateczna 
kwota subwencji, którą otrzymaliśmy wynosi ponad 7 min. Jest to kwota o 66 000 zł niższa 
od planowanej kwoty subwencji oświatowej, która pierwotnie była przyjęta do budżetu. Taki 
stan rzeczy spowodowany jest zmniejszeniem liczby uczniów.

Wpływy pozyskane tytułem przekształcenia prawa użytkowania wieczystego przysługującego 
osobom fizycznym w prawo własności w wysokości 6 100 zł planuje się przenieść do działu 
oświaty, w związku z tym będzie to dodatkowy dochód.

W związku ze zmniejszeniem subwencji oświatowej o kwotę 66 000 zł uszczuplone zostały 
wydatki we wszystkich placówkach żeby uniknąć sytuacji nadmiernego obciążenia tylko 
jednej z nich.
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Jeśli chodzi o rozbudowę szkoły w Józefowie to jest to koszt rzędu 600 000 zł. Gmina w tej 

chwili dysponuje kwotą 400 000 zł. Na stronie Ministerstwa Finansów i Edukacji miała 
pojawić się informacja w/s przeznaczania środków finansowych na modernizację oddziałów 
przedszkolnych, niestety nie ma jeszcze ostatecznej decyzji w tej sprawie. Jeżeli z tego źródła 
nie uda się uzyskać dofinansowania trzeba będzie zastanowić się nad dołożeniem środków na 
to zadanie.

Odnosząc się do powyższego komisja wyraziła zgodę na przesunięcie środków w budżecie na 

zadanie związane z rozbudową szkoły w Józefowi w przypadku braku dofinansowania z 
zewnątrz.

Ad. 3

Plan pracy Biblioteki Gminnej oraz Gminnego Centrum Kultury na 2013 r. przedstawiła p. 
Anna Maniecka -  dyrektor GCK. Do przedstawionego planu nie zgłoszono uwag.

Ad. 4

P. Przewodnicząca przedstawiła podania, które wpłynęły do komisji:

1. Podanie p. Janusza Getki w sprawie wsparcia finansowego w 2013 roku na dokończenie 
budowy boiska do gry w piłkę nożną w miejscowości Lasków w wysokości 1 500 zł.

2. Podanie p. Bogdana Kujawskiego w sprawie zakupu siatki ochronnej przy boisku 
sportowym w miejscowości Chajęty.

3.Podanie p. Józefa Sobczaka w sprawie przyznania środków pieniężnych w kwocie 3 000 zł 

na zakup sprzętu sportowego i gier planszowych do świetlicy wiejskiej w Trojanach.

Po rozpatrzeniu powyższych podań p. Przewodnicząca zaproponowała przeznaczyć po 1 500 
zł na każdy z przedstawionych celów.

Powyższy wniosek został przyjęty jednogłośnie przez wszystkich członków komisji 
(7głosami „za”).

Na tym protokół zakończono.

Przewodnicząca Komisji 

Maria Wilkowska
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